
Protokół z XIV Sesji 
 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 os. Na Stoku 15
 z dnia 26 listopada 2015 r. godz. 1800 

Porządek obrad XIV Sesji Rady Dzielnicy XVII :
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.541.2015.BS

4.2 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie 
z pismem ML-02.7123.564.2015.BS

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.587.2015.BS

4.4 korekty zadań Dzielnicy XVII w roku 2016
4.5 korekty  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  „Grębałów  – 

Lubocza” w Krakowie działka Nr 111 obr. 13 jednostka ewidencyjna Nowa Huta
5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  20  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XIV Sesji Rady 
Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie

ad.3  .   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1. zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.541.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.541.2015.BS



 
ad.4.2. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie 
z pismem ML-02.7123.564.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.564.2015.BS

ad.4.3. zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.587.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.587.2015.BS

ad.4.4. korekty zadań Dzielnicy XVII w roku 2016
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia  Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej
Przewodniczący zreferował projekt uchwały
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty zadań Dzielnicy 
XVII w roku 2016

ad.4.5. korekty  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  „Grębałów  – 
Lubocza” w Krakowie działka Nr 111 obr. 13 jednostka ewidencyjna Nowa Huta
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Pozytywna opinia Zarządu 
Przewodniczący w imieniu Zarządu wniósł poprawkę do projektu uchwały,  która Radni przyjęli 
jednogłośnie pozytywnie .
Następnie  głos  zabierali:  p.  S.  Adamczyk,  p.  A.  Dziedzic,  p.  St.  Madej,  p.  A.  Michalczyk,  
p. G. Rojewski. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru „Grębałów – Lubocza” w Krakowie działka Nr 111 obr. 
13 jednostka ewidencyjna Nowa Huta

ad.5. Interpelacje i zapytania
Brak

ad.6. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący  poinformował  zebranych,  iż  Radni  Miasta  Krakowa  z  okręgu  obejmującego 
Dzielnice XVII przed każdą sesją zawiadamiani są o terminach i przedmiocie sesji Rady Dzielnicy 
XVII. 
Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją:

– Fundacja  Wspierania,  Kreowania  i  Promocji  –  prośba  o  pomoc  w organizacji  II  edycji 
wydarzenia „Wyjątkowy Mikołaj dla Wyjątkowych Dzieciaków”
Głos w tym punkcie zabrał również p. Sebastian Adamczyk, który zaprosił zebranych na 
uroczystość  pn. „Wyjątkowy Mikołaj dla Wyjątkowych Dzieciaków”

– Powiatowy  Inspektor  Nadzoru  Budowlanego  w  Krakowie  –  apel  o  zapewnienie 
bezpieczeństwa użytkowania  i  estetyki  obiektów budowlanych podczas  Światowych Dni 
Młodzieży w roku 2016

– podziękowania z VII Komisariatu Policji za współfinansowanie zakupu pojazdu 
Pan A. Dziedzic zaprosił zebranych na spotkanie opłatkowe zaplanowane na dzień 14.01.2016r w 
MDK Fort 49.
Następnie głos zabrał p. J.  Wójcik informując zebranych o realizacji zadania zagospodarowanie 
ternu zielonego w os. Lubocza w ramach Budżetu Obywatelskiego roku 2014 oraz 2015/2016
Przewodniczący  poinformował  o  prośbie  Pani  Redaktor  z  Dziennika  Polskiego  o  podanie 
ewentualnych miejsc na terenie Dzielnicy XVII pod samochody gastronomiczne. Członkowie Rady 
nie wskazali takiego miejsca na terenie Dzielnicy XVII.  



Przewodniczący poinformował  o imprezach na terenie  Dzielnicy w jakich  brał  udział,  tj.  Dniu 
Seniora w SP 129 oraz Turnieju Szachowym im. Wł. Trząskiego w Gimnazjum Nr 44

Następnie Przewodniczący odczytał  harmonogram Dyżurów Radnego Miasta Krakowa z okręgu 
obejmującego Dzielnice XVII Pana Michała Drewnickiego. 

Przewodniczący odczytał  terminy posiedzeń komisji  Rady Dzielnicy XVII  w miesiącu  grudniu 
2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 14.12.2015r.
Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 02.12.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 07.12.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 10.12.2015r
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych

-
- 

09.12.2015r.
03.12.2015r.

Przewodniczący zwrócił  się  z  prośbą do Członków Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego Rady 
Dzielnicy  XVII,  aby pochylili  się  nad  tematem budżetu  obywatelskiego  na  rok  2017,  gdyż  w 
miesiącu styczniu 2016r. Rada Dzielnicy XVII jest zobligowana do podjęcia uchwały w tej sprawie. 

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
17 grudnia 2015r. na godz. 1800  

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1855 zamknął posiedzenie XIV Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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